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Abstract (en)
The winder unit has a roller-drive mechanism (8) and a dispenser (10) for a length of packaging material. A discharge applia (33) for the length of
packaging material is adjustable at an acute angle to the peripheral direction of the roll (2)of material along which the discharge appliance moves
axially. The dispenser has a drive mechanism (16). A control (23) is connected to a diameter-meter (22)and has a glue-applicator (24)

Abstract (de)
Es wird eine Vorrichtung zum Verpacken einer Materialbahnrolle mit einer Wickelstation, die einen Rollenantrieb (8) und einen
Verpackungsbahnspender (10) mit einer Verpakungsbahnabgabeeinrichtung (33) aufweist, angegeben. Mit dieser Vorrichtung soll die Verpackung
einer Materialbahnrolle vereinfacht werden. Hierzu ist vorgesehen, daß die Verpackungsbahnabgabeeinrichtung (33) in einem spitzen Winkel zur
Umfangsrichtung der Materialbahnrolle (2) einstellbar ist und der Verpackungsbahnspender (10) entlang der Materialbahnrolle (2) axial bewegbar
ist. <IMAGE>
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